
 

Referat fra styremøte mandag 14.04. 2020 kl. 18:00,                      

 i klubbens lokaler.   

Tilstede: Torill Moe, Anita Åsheim, Tone H Larsson, Monica Eggen, Monica Hagen,   
Anne Lene Fredriksen, Kjersti Holmestad  
Forfall: May Torill Haug og Nina M Nikolaisen 

  

Sak 18/2020 Årsmøte ga styret fullmakt til å jobbe videre med å finne løsning til ny 
hall for klubben, innenfor en kostnadsramme på 1,5 mill.  Marit Autrey og Rune 
Hagen har jobbet videre med saken, og har lagt frem sin anbefaling til styret for 
behandling.  Deres anbefaling var å bygge ny hall ved klubbhuset, 15*30 m, isolert 
og med varmevifter etc.  Dette lar seg gjennomføre innenfor den fullmakten som er 
gitt styret i denne saken. 

Styret fikk oversendt anbefalingen i forkant av styremøte, og vi hadde befaring ute for 
å se på plassering. 

Styret stemte over det fremlagte forslaget:  

Forslaget som fremlagt ble enstemmig vedtatt.  

Marit Autrey og Rune Hagen fortsetter å følge opp prosjektet, i samarbeid med styret 

 

  

Eventuelt: Styret diskuterte blant annet å åpne opp igjen for kurs og treninger, og 
ble enige om at vi skulle starte opp igjen, men legge opp slik at vi holder oss innenfor 
helsedirektoratets anbefalinger.  Maks 5 personer samlet, holde avstand, og følge 
hygienetiltakene.  
 
 
 
Øyer 20.02.2020, Torill Moe (referent) 


